
Fra: Arthur Kleiveland 
Sendt: mandag 30. oktober 2017 14.12 
Til: Lisbeth Toppe Alvær; Mette Fauskanger; Einar Færø; Sveinung Kvamme; 

Anne Dahle Austrheim 
Emne: budasjett 2018 - innspelet råd for menneske emd nedsett funksjonsevne 
 
Hei 
 
Rådet for menneske med nedsett funksjonsevne kjem følgjande innspel til budsjettet: 
 
Budsjett 2018 – innspel 
På møtet i Råd for menneske med nedsett funksjonsevne 24.10.17 orienterte økonomisjef Sveinung 
Kvamme om kva føringar framlegg til statsbudsjettet gir for Radøy kommune sitt budsjett for 2018. 
 
Rådet drøfta saka og kjem med følgjande innspel til budsjettet: 
- Det må leggast til rette badeplass for rørslehemma (universell utforming og tilkomst) 
- Det må monterast handikap-inngang til kommunestyresalen. Ordninga med heis er ei dårleg og 
usikker løysing for rullestolbrukarar 
- Det er behov for brukarstyrt heis i terapibassenget i Radøyhallen 
- Det er behov for breiare badestige i terapibassenget, for å gjera tilgangen lettare for rørslehemma 
- Det er viktig å få ut informasjon til alle husstandar om velferdsteknologi 
 
 
Mvh Arthur 


